
Direktor  Neovisnog  sudskog
povjerenstva  sastaje  sa
vodstvom Republike Srpske
Danas  je  Direktor  Neovisnog  sudskog  povjerenstva,  Sutkinja
Rakel  Surlien,  skupa  sa  Voditeljem  odjela  za  nadzor  i
provedbu,  Sudcem  Kari  Kiesilainenom  i  njegovim  zamjenikom,
Timothy  Hughesom  posjetila  Banja  Luku.  Skupa  sa  ostalim
članovima Neovisnog sudskog povjerenstva iz Banja Luke, oni su
se  susreli  sa  predsjednicima  Visokog  sudskog  i  Visokog
tužiteljskog vijeća kako bi razgovarali o potrebi ubrzanja
tempa i brzine procesa provjere sudaca i tužitelja. Također su
se dotakli i pitanja poboljšanja procesa imenovanja kao i
pitanja koja se odnose na oglašavanje 65 radnih mjesta za
sudce i 11 za tužitelje. Ono što ovi oglasi u stvari znače
jeste  da  će  gotovo  jedna  četvrtina  članova  sudskih  i
tužiteljskih službi u Republici Srpskoj biti obnovljena kroz
nova imenovanja tijekom narednih mjeseci.

Dalje, Sutkinja Surlien se susrela sa Predsjednikom Narodne
skupštine Republike Srpske, Draganom Kalinićem i Premijerom
Republike  Srpske,  Mladenom  Ivanićem.  Oni  su  uzeli  kopiju
Strateškog plana Neovisnog sudskog povjerenstva, za kojeg su
dogovorili pružanje pune potpore u okviru njihovih ustavnih
mandata. Strateški plan predviđa dva glavna cilja koje je
Neovisno sudsko povjerenstvo postavilo:

Uspostava istinski neovisnog sudstva1.

Povećanje djelotvornosti i kvalitete rada sudstva2.

https://www.ohr.int/ohr_archive/direktor-neovisnog-sudskog-povjerenstva-sastaje-sa-vodstvom-republike-srpske/
https://www.ohr.int/ohr_archive/direktor-neovisnog-sudskog-povjerenstva-sastaje-sa-vodstvom-republike-srpske/
https://www.ohr.int/ohr_archive/direktor-neovisnog-sudskog-povjerenstva-sastaje-sa-vodstvom-republike-srpske/


Problemi koji se odnose na nedostatak prostorija za Visoko
sudsko vijeće, Visoko tužiteljsko vijeće, Vrhovni sud kao i
Republičko javno tužiteljstvo detaljno su prodiskutirani te je
Premijer obećao kako će ovi problemi biti riješeni u bliskoj
budućnosti.

Sutkinja  Surlien  će  ponovno  posjetiti  Banja  Luku  kako  bi
obavijestila  vlasti  u  Republici  Srpskoj  o  statusu  procesa
imenovanja.


